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Per JoanM el dv., 24/11/2017 - 09:00

"Només fa falta una persona bona per tal que hi hagi esperança, i cadascú de nosaltres pot ser aquesta persona". (Papa
Francesc)
Com es pot inspirar constantment, enmig de qualsevol públic, de qualsevol situació? Quan els sentits estan entrenats a servir i a
estimar com els de Jesucrist, quan la pregària és la font que manté connectat els dies amb Déu. Aleshores només cal sortir al
carrer i fer el que un vulgui, perquè fins i tot espontàniament serà una persona excepcional.
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